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SLOVENSKÁ  LEKÁRSKA  KOMORA 

Regionálna lekárska komora Trnava, 

Starohájska ulica 2 

 
Z á p i s n i c a  Rady RLK Trnava 20.6.2019 

 
 Prítomní (bez titulov): Pekarovič, Sloboda,  Bartošovič, Jurgová, Bajer   
   
 Neprítomní (bez titulov):  Vrancová, Drieňovská, Mako, Nagyová.  
   
1. Prezident RLK Trnava P. Pekarovič privítal prítomných. Navrhol ako zapisovateľa zápisnice I. 

Bartošoviča a overovateľov zápisnice I. Slobodu a P. Pekaroviča.  
Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
2. Navrhol program dnešnej Rady RLK Trnava:   

 
3. vývoj sporu so Sociálnou poisťovňou ohľadne licencií L1A;  
4. informácia o Lekom Toure 2019 v Bojniciach,  
5. zmeny poistenia Wustenrot,  
6. kontrola CME,  
7. zriadenie invetarizačných komisií a  
8. rôzne.  

 
Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
K bodu 3) prezident RLK Trnava informoval prítomných o priaznivom vývoji sporu s držiteľmi licencie 
L1A  vzhľadom na uznesenie Veľkého senátu správneho kolégia Najvyššieho súdu SR sp.zn. 1Vs 
1/2019 zo dňa 30.04.2019.  Po diskusii členovia Rady RLK Trnava navrhli nasledovné uznesenie : 
UR RLK TT 1/20/6/2019: 

Rada RLK Trnava žiada SLK, aby písomne informovala všetkých členov SLK, ktorí boli držiteľmi licencií 
L1A (včítane nepracujúcich dôchodcov) s výsledkom uznesenia Veľkého senátu správneho kolégia 
Najvyššieho súdu SR sp.zn. 1Vs 1/2019 zo dňa 30.04.2019 –  aj s odporučením ďalšieho postupu 
lekárom, ktorí už Sociálnej poisťovni zaplatili.   

           Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
K bodu 4) prezident RLK informoval prítomných o úspešnej akcii Lekom Tour 2019 v Bojniciach vyzval 
ich k aktívnej účasti v budúcich ročníkoch.  
 
K bodu 5) prezident RLK informoval prítomných o znížení poplatku pri poistení Wustenrot zo sumy 
13,50 € na sumu 9,50 € pri zachovaní nezmeneného rozsahu plnenia poistenia.   
 
K bodu 6) prezident RLK informoval prítomných, že vzhľadom na zmenu hodnotenie kontinuálneho 
vzdelávania CME bude SLK organizovať školenie riaditeľov Sekretariátov RLK a členov Kontrolných 
výborov.  
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Po diskusii členovia Rady RLK Trnava navrhli nasledovné uznesenie : 
UR RLK TT 2/20/6/2019: 

Rada RLK Trnava ukladá prezidentovi RLK Trnava MUDr. Petrovi Pekarovičovi, aby v mene 
Regionálnej lekárskej komory Trnava pripravil návrh uznesenia na XXXV. Snem SLK (4-5.10.2019), 
ktorý sa bude týkať zjednodušenia kontroly kontinuálneho vzdelávania CME.   

           Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
K bodu 7) prezident RLK informoval prítomných o zriadení inventarizačných komisií v jednotlivých 
RLK a navrhol členov tejto komisie v rámci RLK Trnava  
Po diskusii členovia Rady RLK Trnava navrhli nasledovné uznesenie : 
UR RLK TT 3/20/6/2019: 

Rada RLK Trnava schvaľuje inventarizačnú komisiu Regionálnej lekárskej komory v Trnave v zložení 
Ing. Ladislav Vršanský a MUDr. Miroslav Bajer.    

           Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
Bod 8 – rôzne informácie.  

• Prezident RLK Trnava informoval prítomných o skutočnosti, že 18 lekárov z našej RLK Trnava 
dostalo negatívne hodnotenie o nesplnení podmienok kontinuálneho vzdelávania, pričom 
dostali aj časovú lehotu, aby si vzdelávanie doplnili.  

• Prezident RLK Trnava informoval o úspešnom semináre kazuistík, organizovanom v spolupráci 
s UDZS Trnava, ktorého sa zúčastnilo približne 130 lekárov.  

• Prezident RLK Trnava informoval o požiadavke, doplniť pracovnú skupinu, ktorá bude navrhovať 
riešenie otázok súvisiacich s problémami oblastí systému zdravotnej starostlivosti v SR.  
Prezident RLK Trnava navrhol (po konzultácii s navrhnutým) menovať do tejto komisie ako 
predstaviteľa zamestnancov MUDr. Patrika Princa (SRLK Trnava). Po diskusii členovia Rady RLK 
navrhli nasledované uznesenie: 

UR RLK TT 4/20/6/2019: 

Rada RLK Trnava schvaľuje MUDr. Patrika Princa za člena pracovnej skupiny na riešenie otázok 
súvisiacich s riešením problémov systému zdravotnej starostlivosti v SR.     

           Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 

• Prezident RLK Trnava oboznámil prítomných s listom MUDr. Balogha (prednostu Ústavu 
tradičnej čínskej medicíny a akupukntúry LF SZU v Bratislave) z 20.5.2019, ktorý  adresoval na 
odbor zdravotníctva ˇUradu TSK, a RLK Trnava ho dostala na vedomie. V liste MUDr. Balogh 
upozorňuje v na porušovanie všeobecne záväzných právnych predpisov a interných predpisov 
MZ SR  občianskym združením 1. Škola prírodnej medicíny, a tým aj na možné závažné ohrozenie 
zdravotného stavu klientov tohto zariadenia.  

Po diskusii členovia Rady RLK Trnava navrhli nasledovné uznesenie : 
UR RLK TT 5/20/6/2019: 

Rada RLK Trnava poveruje prezidenta RLK Trnava MUDr. Petra Pekaroviča, aby sa písomne obrátil na 
odbor zdravotníctva Úradu TSK za účelom zistenia, aký je stav riešenia listu MUDr. Balogha 
z 20.5.2019.  

           Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
Prezident RLK Trnava oboznámil prítomných s vyhodnotením plnenia rozpočtu za rok 2018 za SLK 
Bratislava i všetky RLK.  Naša RLK Trnava má prebytok (rozdiel medzi výnosmi a nákladmi) + 8431,57 
€.   
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Po diskusii členovia Rady RLK Trnava navrhli nasledovné uznesenie : 
UR RLK TT 6/20/6/2019: 

Rada RLK Trnava berie na vedomie vyhodnotenie plnenia rozpočtu za 1 – 4 kvartál 2018.   

           Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
V bode 8 prebehla aj diskusia o aktuálnych problémoch vnútrokomorového života aj o ostatných 
ťažkostiach, ktoré trápia členov našej RLK Trnava.  Po diskusii členovia Rady RLK Trnava navrhli 
nasledovné uznesenia: 
 
UR RLK TT 7/20/6/2019: 

Rada RLK Trnava vyzýva prezidenta SLK a výkonné orgány SLK na opätovné zahájenie rokovaní 
o zjednotení lekárskeho stavu s predstaviteľmi všetkých zúčastnených zložiek (ZAP, ASL SR, ZVLD SR, 
SLÚŠ, SVLS/ AVLS a ostatných združení, organizácií).  

           Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
 

UR RLK TT 8/20/6/2019: 

Rada RLK Trnava žiada Prezídium SLK aby informovala NCZI o nedostatkoch vo fungovaní e-zdravia.   
V záujme zlepšenia systému e-zdravia navrhujeme, aby Prezídium SLK pri rokovaní s NCZI dalo 
požiadavku, aby v prípade akejkoľvek poruchy v systéme e-zdravia, NCZI neodkladne oznámilo 
poruchu systému všetkým poskytovateľom zdravotnej starostlivosti.   

           Hlasovanie: Za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 
 
  
Zapísal  Ivan Bartošovič  
   
 
Overovatelia Igor Sloboda  
   
 
           Peter Pekarovič    
   
                                                                                        
   
 
 
 
 
 
 
 V Trnave, 20.6.2019 
         MUDr.Pekarovič Peter 
 

prezident RLK Trnava 
 
 
 

 

 


